





影像處理 / 影片後製 Photoshop / Premiere

sun32028@hotmail.com.tw



李 夢涵 -Li, Meng Han

平面設計 / 影片後製 / 插畫 / 攝影 Photoshop / Illustrator / Premiere / InDesign / After Effect / Cinema 4D

menghan130@gmail.com



林 言欣 -Lin, Yan Sin

平面設計 / 文案企劃 / 劇本編寫 Photoshop / Illustrator / Premiere

jk01300813@gmail.com



沈 芳安 -Shen, Fang An

文案企劃 / 影像處理 / 插畫 Photoshop / Illustrator / InDesign / Dreamweaver

foundan@gmail.com



故事大綱 | Summary

「 什 麼 ! 當 兵 還 要 先 上 補 習 班 ? 」 每 個 男 人 一 生 中 最 無 法 抹 滅 的 記 憶 : 軍 旅 生 涯 。 服役時,新兵進行嚴酷訓練,一夕之間,盡嚐人生酸甜苦辣。有人如魚 得水、有人戰戰兢兢、更有一群人對這體制充滿困惑和恐懼。這時,便 產生了「兵の先修班」這樣的補習班,讓準役男提早上課,學得訣竅和 生 存 之 技 , 好 面 對 軍 中 的 未 知 日 子 。

"What! Go tutoring before serving as a soldier?" Every man's most unforgettable memories in life: the military career In service, recruits receive harsh training, overnight, tasting all the bittersweet of life. Some take to the training like duck to water, some are in a blue funk and some feel full of confusion and fears about the system. At this time, a tutoring class called "How to be a Soldier" comes into existence. Such tutoring class prepares prospective draftees to learn survival skills to face the unknown army days.

角色與演員 | Cast



諾秀德 / 吳原標飾

26 歲,男,個性懦弱溫和,從小就是一個體能極弱的白斬雞, 只要想到當兵的操練地獄,就會冒冷汗,到遇上了一家補習班: 兵の先修班,直銷員保證可以改變他的軍旅地獄人生。

Nuo Xiu-de / by Wu Yuan-biao Nuo, in the age of 26, is a man of coward personality. Since his childhood he has even lacked the strength to truss a chicken. When it occurs to him to receive hellish training in service, he has cold sweats. It is not until he encounters the tutoring class "How to be a



毛子西 / 蔡哲文飾

26 歲,男,秀德的國中死黨,在兵の先修班遇上諾秀德,和 秀德個性完全迥異,國中畢業後就直接去報考志願役了,直 到前陣子發生了某些事,讓毛子西逃了兵。

Mao Zi-xi / by Cai Zhe-wen

Mao, a 26-year-old man, is Nuo's closest friend in the junior high school. They meet again in the soldier class. With the personality completely contrary from Nuo, Mao immediately applied for volunteer service after junior high school. Up to some affairs



連長 艾志旭 / 邱志宇飾

35 歲,遭到毛子西在軍中揭發內線交易的艾志旭,為營長鄧 明光的佈線與下棋手,原是個雄心壯志的志願役軍官,但近 些年徘徊在軍中黑暗角落,是名性癖好者。

Company Commander Ai Zhi-xu / by Qiu Zhi-yu

Ai, a 35-year-old company commander, is discovered to have engaged in insider trading in the military by Mao. As battalion commander Deng's subordinate, the ambitious volunteer military officer in recent years turns into a sexhobbyist wandering in the

















